



Rick Powers

Rick Powers has been a pivotal figure in the development of rugby and sport governance in Canada, with a distinguished career in leadership roles. After serving as President of the Ontario Rugby Union, he served as Vice Chair of Rugby Canada from 2003 to 2010, contributing to the organization's strategic direction, and was also a committee member during the same period, focusing on governance and marketing.

Powers played a key role as Rugby Canada's representative to the Canadian Olympic Committee (COC) for seven years (2010–2016). He continued his involvement with the COC by serving on its Governance Committee from 2012 to 2016, later joining the Nominations Committee in 2015, where he remains active.

Beyond rugby, Powers has made significant contributions to Commonwealth Games governance, serving as Treasurer and Director of Commonwealth Games Canada from 2006 to 2014, before serving as President of Commonwealth Sport Canada from 2014 to 2022. He has been a member of the Commonwealth Games Federation's Governance and Integrity Committee since 2018 and chaired the Federation Court at the 2016 Commonwealth Games in Gold Coast, Australia.

Rick Powers a joué un rôle essentiel dans le développement du rugby et de la gouvernance sportive au Canada, avec une carrière remarquable dans des rôles de direction. Après avoir été président de la fédération de rugby de l'Ontario, il a été vice-président de Rugby Canada de 2003 à 2010, contribuant à l'orientation stratégique de l'organisation et, pendant la même période, il a également été membre d'un comité se concentrant sur la gouvernance et le marketing.

Rick Powers a joué un rôle clé en tant que représentant de Rugby Canada auprès du Comité olympique canadien (COC) pendant sept ans (de 2010 à 2016). Il a poursuivi son engagement auprès du COC en siégeant au comité de gouvernance de 2012 à 2016, puis en se joignant au comité des candidatures en 2015, au sein duquel il demeure actif.

Au-delà du rugby, Powers a contribué de manière importante à la gouvernance des Jeux du Commonwealth, en tant que trésorier et directeur de Jeux du Commonwealth Canada de 2006 à 2014, avant d'occuper le poste de président de Commonwealth Sport Canada de 2014 à 2022. Il est membre du comité de gouvernance et d'intégrité de la Commonwealth Games Federation depuis 2018 et a présidé le tribunal de la fédération lors des Jeux du Commonwealth de 2016 à Gold Coast, en Australie

HEAD OFFICE

Victoria Office / Bureau de Victoria
3019 Glen Lake Road
Langford, BC CANADA V9B 4B4
Tel / Tél: 250-483-1202

Vancouver Office / Bureau de Vancouver
Suite 450 - 375 Water Street
Vancouver, BC CANADA V6B 5C6
Tel / Tél: 778-379-5770

rugby.ca
contact@rugby.ca

